
Bestyrelsesmøde Afd. 7  Den. 25.10.2022 
 
Afbud: Henny  
 

 Velkomst ved Formanden 
 

 Godkendelse af dagsorden - Godkendt 
 

 Godkendelse af forrige referat - udsat til næste møde, da det ikke kunne printes ud 
 

 Orientering fra Formanden  
 Der arbejdes på ekstra lamper i de mørke områder de udsatte steder som er spurgt ind til. Der 

arbejdes pt. på at finde en holdbar løsning uden at overbebyrde el-driften.  
 Krolfstævnet DM i afd. 7 tog Anders et bekig på og kunne konstatere det var en bragende 

succes. 120 deltager og stævnet udmundede i at DAI (de som afholdte stævnet) har givet 12 
ekstra huller til banen. Flot og tak!  

 Der er besigtigelse tur for bestyrelsesmedlemmer den 9-11 juni 2023 til Malmø.  
 Der orienteres fra Formændsmødet i SHB, hvor der videndeles mellem de forskellige afdelinger 

til inspiration.  
 

 Orientering fra Hovedbestyrelsen - Svendåge orientere bestyrelsen samt er der 
Repræsentantskabsmøde den 06.12.2022  

 
 Kasserens beretning - Helle er ny kasserer.  

 
 Tysklandsturen - der er 42 deltager inkl 4 fra bestyrelsen. Det kører planmæssigt den 05.11.22  

 
 Indkomne forslag til drøftelse og beslutning - Ingen indkomne forslag  

 
 Eventuelt  

 Juletræstænding sker lørdag den 26.11.22 kl 14-17 - der startes med gløgg og æbleskiver og 
saft inden træet tændes kl 16.30 med et par julesange. Opslag kommer i opgang snarest. 
Dorthe laver opslag.  

 Bestyrelsen vil gerne have Administrationen ser på om der i disse energikriser kan være en 
besparelse på vaskehusets strømforbrug. Bestyrelsen tænker om vaskeriet kan være helt lukket 
og slukket mellem kl 23.00 og 06.00. Administrationen bedes undersøge både forbrug af 
beboerne i dette tidsrum (er der nogle som bruger det) samt hvor stor spændings forbrug ligger 
i dette tidsrum og “forbruger” unødigt, hvis der ikke vaskes i dette tidsrum.  

 
Næste møde: Dato tilgår i det nye år.  
 
Vikar for referenten takker for et godt møde og for et godt år i bestyrelsen   

 


